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Geachte voorzitter, wethouder en gemeenteraad. 

Dank voor de mogelijkheid om hier in de gemeenteraad inspraak te mogen doen. 

Ik spreek op persoonlijke titel als deelnemer van de Klankbord groep Duurzaam Doen en 

Werkgroep Windmolens Vriezenveen.  

De afgelopen maanden hebben we een aantal bijeenkomsten gehad als Klankbordgroep. De 

klankbordgroep bestaat uit bezorgde inwoners van het zoekgebied, leden van de werkgroep 

windmolens Vriezenveen en leden van de Dorpsraad. Vanuit de gemeente Twenterand zijn bij die 

avonden wethouder van Abbema en de heer Zwerink aanwezig geweest evenals diverse andere 

medewerkers van de ambtelijke organisatie. 

Vanaf deze kant een compliment voor de wethouder voor de tijd en energie die ze in dit project 

steekt en de moeite die ze neemt om onze vragen te beantwoorden. 

 

Ik wil graag drie punten aanstippen : 

1. Gezondheidsonderzoek 

2. Transparantie 

3. Volgordelijkheid en flexibiliteit energiemix 

 

 

1. Gezondheidsonderzoek  

We hebben in het plan van aanpak van ATT kunnen lezen dat er komende maand een 

gezondheidsonderzoek uitgevoerd gaat worden door Bosch & van Rijn. 

Dit gezondheidsonderzoek levert input voor een bestuurlijke afweging in de zomer van 2022 aldus 

het plan van aanpak. 

Voor het  technisch-, ruimtelijk- en gezondheidsonderzoek is € 20.000,- gereserveerd.Als we dit 

bedrag delen door de drie bovengenoemde thema’s blijft er een zeer klein budget over voor een 

gedegen gezondheidsonderzoek.  

Op basis van bovenstaand bedrag zal het ingehuurde consultancybureau enkele dagen kunnen 

besteden aan het gezondheidsonderzoek. En dit onderzoek wordt in dit tijdsbestek niet alleen 

uitgevoerd voor Twenterand maar ook voor Almelo en Tubbergen. 



 

We vragen ons ook af op basis van welke normen dit gezondheidsonderzoek uitgevoerd wordt  

omdat de landelijke normen uit het Activiteitenbesluit niet langer gebruikt mogen worden voor 

windparken van drie of meer windturbines. 

Het lijkt me duidelijk dat er geen goed onderzoek gedaan kan worden als de wettelijke kaders 

tenietgedaan zijn door gerechtelijke uitspraken. 

Om bovenstaande redenen heb ik ernstige twijfels of dit onderzoek gedegen uitgevoerd kan 

worden als een onafhankelijk Twenterands gezondheidsonderzoek zoals aangegeven in 

amendement A10 van 6 juli vorig jaar. 

 

 

 

2. Transparantie 

Dit brengt mij op het tweede punt over transparantie. 

We hebben in de klankbordgroep vragen gesteld aan de gebiedsregisseur om helder te krijgen hoe 

het onderzoek opgebouwd gaat worden. 

We hebben echter geen toestemming gekregen om de onderzoeksvragen in te zien. De provincie 

heeft zelf in samenwerking met ATT de onderzoekvragen en het eisenpakket voor de offerte 

opgesteld. 

In het plan van aanpak wordt gesproken over een stevige rol voor de inwoners in het gebied en 

over transparante communicatie en openheid in documenten. 

We echter hebben nu als inwoners geen idee wat er onderzocht gaat worden. Rond dit onderzoek 

ontbreekt het daarom aan transparantie. 

 

 

 

3. Volgordelijkheid en energiemix 

Het plan van aanpak richt zich op opwekking van elektriciteit met behulp van windturbines. 

We zien dat Twenterand in de bijlage van het Plan van Aanpak wel aanhaalt dat er een door de 

raad gegeven voorkeursvolgorde voor zon op dak is opgegeven met daarnaast een flexibele 

energiemix. 

In het plan van aanpak zelf is dit gegeven verwaterd en komen we het niet meer tegen. 

De volgordelijkheid van zon op dak is daarmee in het plan van aanpak terzijde geschoven. 

 

 

Samengevat  

1. Het gezondheidsonderzoek wordt naar mijn mening niet gedegen uitgevoerd 

2. Transparantie ontbreekt in het proces rond het offerteproces voor het onderzoek  

3. De gevraagde volgordelijkheid van zon op dak wordt niet gehanteerd in het plan van 

aanpak. 

 



Vanavond vraag ik u daarom als raad een vinger aan de pols te houden in dit proces. 

Wat mij betreft moet er meer tijd genomen worden voor deze initiatieffase waarbij ook het 

onderzoek naar een juist en door inwoners gedragen energiesysteem veel breder moet zijn dan 

alleen de windmolens in Zuid-Oost. Dit draagvlak is er nu niet. 

Laten we voorkomen dat er verkeerde keuze gemaakt worden voor onze toekomst die niet meer 

terug te draaien zijn. 

 

Bedankt voor uw aandacht !  

 

Herbert Koppelman 

Vriezenveen 


